
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
 

 
Datum:  24 mei 2017 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vragen: Mevrouw R. Bosch-Nijeboer (ChristenUnie) 
 
 
Onderwerp: Veiligheid & Afscherming busbanen 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Bent u op de hoogte van de werkzaamheden aan de afscherming van de busbaan in Waterwijk? 
2. Waar bij de busbaan ter hoogte van de Waalstraat eerst een groenstrook met struiken en bomen 

was, is nu een groot leeg veld met een laag hekwerk waar spelende kinderen zo maar overheen 
kunnen springen. Bent u het met de ChristenUnie eens dat er in de wijk nu een onveilige 
situatie is ontstaan? 

3. Kunt u aangeven waarom de bewoners van Waterwijk ter hoogte van de Waalstraat niet actief 
zijn betrokken bij het aanpassen van de hekwerken?  

4. In 2014 zijn er nieuwe hekwerken langs de busbaan geplaatst, welke recentelijk  zijn vervangen 
voor een  lagere afscherming.. Ben u het met de ChristenUnie eens dat dit een vorm van 
kapitaalvernietiging en geldverspilling is? 

5. Bent u het met de ChristenUnie eens dat u hier een grote kans heeft gemist m.b.t. de 
communicatie en participatie van inwoners? Hoe denkt u deze bewoners nog tegemoet te 
kunnen komen? 

6. Hoe gaat u ervoor zorgen dat dit soort situaties in de toekomst voorkomen worden? 
 
 
 
Toelichting: 
 
Tijdens de Politieke Markt van  18 december 2014 is er gesproken over de afscherming van busbanen in 
Almere. Er is aan de raad een onderzoek toegezegd naar de locaties waar het verwijderen van hekwerken 
een mogelijke veiligheidsrisico vormen. In de praktijk kan dit leiden tot verschillende oplossingen per 
locatie. Hiervoor zijn richtlijnen opgesteld. Ook ruimte voor maatwerkoplossingen. Recentelijk, is het 
tracé in de Waterwijk onder handen genomen. Voor veel bewoners kwam dit als een verassing. In de 
raadsbrief d.d. 7 april 2015 waar wordt ingegaan op de afhandeling van de toezegging, geeft het college 
aan dat het college de gebruikers actiever gaat informeren en vaker gaat consulteren. Ook geeft het 
college aan dat ze een aanpassing of verwijdering vooraf met de bewoners gaat communiceren. Het 
college geeft zelfs aan dat als er aanmerkelijke bezwaren zijn, het college vooraf in overleg wil gaan met 
de gebruikers om tot een gepaste oplossing te komen.  
 
Helaas moeten wij constateren dat geen van deze toezeggingen bij de bewoners in Waterwijk is 
toegepast. Deze manier van werken vinden wij teleurstellend, zeker voor de bewoners die hiermee belast 
zijn. 
 
https://almere.notubiz.nl/document/4959050/1/_53__Toezegging_afscherming_busbanen  
 
Ondertekening en naam, 
 
Mevrouw R. Bosch-Nijeboer (ChristenUnie) 
 
 
 


